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WOORD VAN DE
VOORZITTER
Internationalisme is de laatste pijler die aan 
bod komt in het JCI Magazine. JCI is een 
organisatie, die actief is doorheen de hele 
wereld. Op verschillende momenten, tijdens 
het jaar, zijn er internationale congressen/
conferenties waar je JCI echt leert kennen. 
Als je nog twijfelt om lid te worden van JCI, 
dan moet je je inschrijven voor zo’n event en 
je bent op slag verliefd.

Naast de congressen, bouw je een netwerk 
met internationale allure. JCI Blind Date, 
een initiatief van JCI Mechelen, zag dat vele 
JCI-leden honger hadden naar zo’n event en 
hebben dan deze behoefte drie keer inge-
vuld dit werkingsjaar.

Enkele JCI-senatoren vertellen over de in-
ternationale carrière die ze gemaakt hebben. 
En de familie Lammers? Zij zijn tot ver buiten 
België bekend. 

Het gezamenlijke nationale congres van JCI 
België en JCI Nederland komt aan bod in 
deze editie. Het RISE-programma wordt ook 
uit de doeken gedaan. En over international-
isme gesproken: in 2022 is ons land opnieuw 
de gastheer voor een internationaal congres, 
de Europese Conferentie in Brugge.

Ons eigenste Vlaams Congres, samen met 
nog enkele andere inspirerende verhalen, 
vormen de laatste editie van ons werkings-
jaar. Kom buiten, ontdek de initiatieven van 
ons land en maak de brug richting de in-
ternationale events. Het is JCI op zijn best. 
#DNA

Kenneth De Decker
Voorzitter 2020-2021
JCI Vlaanderen vzw

VOORWOORD
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Zoals we maar al te goed weten, 
zal de huidige gezondheidscrisis 
gevolgen hebben voor veel mensen. 
Vlaanderen zal, net als de rest van 
de wereld, zijn inspanningen moet-
en verdubbelen om zichzelf te rege-
nereren en opnieuw op te bouwen, 
evenals zijn economie, bedrijven en 
human resources. Vanuit JCI willen 
we dit faciliteren via RISE. Het JCI 
RISE Committee – met als voorzitter 
de Australische Keirin McCormack 
– heeft als doel het RISE-initiatief 
verder uit te rollen. Als lid van het 
internationale RISE Committee heb 
ik minstens 1 keer per maand een 
(online) vergadering met mijn col-
lega’s van over gans de wereld om 
updates te delen en nieuwe initi-
atieven te lanceren. Zag je trouwens 
onze nieuwsbrief al?

Als liaison voor Europa faciliteerde 
ik een workshop op de EPM (de 
vergadering van alle nationale voor-
zitters van Europa) in februari. Met 
de aanwezige voorzitters hielden we 
een brainstorm rond projecten die 
passen in de RISE-pijlers. Zowel op 
lokaal, nationaal als Europees vlak 
kwamen enkele leuke ideeën naar 
boven. 

Maar wat zijn nu die drie pijlers ex-
act en doen we daar iets mee in JCI 
Vlaanderen? Het antwoord is geluk-
kig ja! 

LET’S RISE AFTER COVID-19

Auteur
Jonathan Schuermans
RISE Committee member
Liaison for Europe

1. Ondersteuning en wederop-
bouw van economieën door 
het ondersteunen van lokale 
kleine bedrijven. Bv: Lockaal 
(JCI Hasselt), Keukenlokaal (JCI 
Lier) en de virtuele biertastings 
(o.a. JCI Damme en JCI Brussel) 

2. Het motiveren van de ber-
oepsbevolking door stimuler-
en van jeugdig ondernemer-
schap. Bv: Convincing from the 
start (JCI Aalst), Family meets 
Business (JCI Lier), Vlaam-
se Jonge Ondernemeraward 

3. Bescherming van de geestelijke 
gezondheid en het welzijn van 
de burgers. Bv: Prioritize Your-
self (JCI Gent); Stress Manage-
ment & Self Care (JCI Brussel).

Het RISE-initiatief is geen rocket 
science. Daarmee wil ik zeggen dat 
heel wat van de projecten die onze 
Vlaamse JCI-afdelingen uitwerken, 
in essentie al RISE-projecten zijn. 
Het RISE-label zorgt voor de herk-
enbaarheid van de doelstellingen en 
de verbondenheid tussen de diverse 
projecten. 

En alvast een klein nieuwtje vers van 
de JCI HQ-pers: in juli plannen we 
een wereldwijd 24 uur durend live 
event rond RISE. Meer nieuws volgt 
ongetwijfeld!

Let’s RISE together!

ARTIKEL
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Hoe JCI de wereld klaarstoomt voor 
het voedsel van de toekomst

Anno 2021 komen er een pak uit-
dagingen op ons af. Hoe gaan we 
genoeg voedsel produceren voor 
een exploderende wereldbevolking? 
Hoe zorgen we voor een duurzaam 
voedselsysteem vis à vis de kli-
maatverandering? Hoe stoppen we 
de opmars van zowel leefstijl- en 
welvaartsziekten (zoals obesitas) als 
voedselarmoede? En hoe zorgen we 
ervoor dat we niet enkel terugvallen 
op de basics maar steeds lekker 
kunnen eten mét respect voor onze 
voedseltradities en cultureel-culinair 
erfgoed?

Ooit geworsteld of aan het wor-
stelen met deze vragen? Dan is de 
Europese JCI-Conferentie iets voor 
jou. Met “Food For Generations” 
willen we jou inspireren en een 
duidelijke roadmap geven hoe we 
jou en de wereld klaarstomen voor 
het voedsel van de toekomst. Ont-
dek hoe we ervoor willen zorgen dat 
er voldoende, duurzame, gezonde 
én lekker voeding is voor onze gen-
eratie en de generaties die na ons 
komen.

De problemen van de 21ste eeuw 
willen we tackelen aan de hand van 
vier pijlers op onze conferentie:

JCI EUROPEAN CONFERENCE 2022 
“FOOD FOR GENERATIONS”

Auteur
Evelyn Demaree
Deputy Secretary General 
EC Bruges 2022

1. Sustainable food system 
Om een duurzaam voedselsys-
teem op poten te zetten, nemen 
we de hele voedselketen onder 
de loep. Stap in de voedsel-
rollercoaster en leer hoe we met 
drones minder pesticiden in de 
landbouw zullen gebruiken, hoe 
we voor minder en duurzame 
verpakkingen gaan en meer 
inzetten op voedsel uit eigen 
streek en continent.  

2. Nutrition  
Mens sana in corpore sano. 
Voeding is voor het lichaam 
wat brandstof voor een auto 
is. Met deze pijler tonen we je 
hoe je gezonder kan eten om 
obesitas, hart- en vaatziekten 
te vermijden. We introduceren 
je ook in de wereld van nieuwe, 
opkomende en alternatieve 
voedselbronnen. 

3. Gastronomy 
Bang dat je jouw geitenwol-
lensokken moet aandoen voor 
deze conferentie? Geen vrees, 
deze conferentie is zowel 
voor de vegetariër als voor de 
boerenzoon. Op deze confer-
entie inspireren we en leggen 
we nadruk op keuzevrijheid om 
te drinken en te eten wat je wil. 
Brugge en omstreken is trou-
wens gekend voor zijn gastron-

ARTIKEL
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omisch toptalent. Bereid je dus maar voor op een 
culinaire massage van jouw smaakpapillen!  

4. (Food) heritage 
Onze EC Bruges 2022-reis wordt geschilderd 
op het canvast van de prachtige, historische 
stad Brugge. Daarnaast dragen we onze voed-
selklassiekers hoog in het vaandel en beloven we 
een overvloed van frieten, chocolade en bier. Ten 
slotte gaan we naar de wortels van onze voedsel-
sector en bezoeken we onze familiale landbouw- 
en tuinbedrijven en agrovoedingssector.  

“Ooit al eens gedroomd om, na een pittige key note 
over voedselstrategie, op een zonnige zaterdagna-
middag met een paardenkoets richting een sterren-
restaurant in Brugge te gaan? Dan is EC Bruges 2022 
zeker iets voor jou! Het zal trouwens de eerste Eu-
ropese conferentie zijn waarbij we, normaliter, de coro-
naperikelen achter ons hebben gelaten. Bereid je dus 
maar voor op de beruchte JCI-party’s en de vakan-
tie van uw lever”, besluit COC-directeur Jonas Maes. 

Smaakt naar meer?

Heb jij en/of jouw afdeling food for thought voor een leuk 
idee? Sta je te popelen om zelf, naar aanloop van de 
conferentie, een project uit de grond te stampen zoals 
een culinaire carrousel? Dan verwelkomen we je graag 
in ons team! Mail als de bliksem naar jonas.maes@
ecbruges.com en maak deel uit van de motor van EC 
Bruges 2022!
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JCI Zeeuws-Vlaanderen is één van 
de meest spraakmakende kamers 
van Nederland. De kamer is actief 
aanwezig op congressen en zorgt 
voor gezelligheid op de tradeshows 
met een drankje en wat muziek. 
De kamer organiseert elk jaar een 
netwerkevenement, de BO², wat 
staat voor Business Opportuni-
ty’s. Dit is het grootste eendaagse 
netwerkevent van Zeeland met 
jaarlijks 500 tot 600 bezoekers. Het 
netwerken, kennis delen, en het op-
doen van nieuwe inzichten in combi-
natie met de Zeeuws-Vlaamse gast-
vrijheid, gastronomie en ambiance 
zijn voor JCI Zeeuws-Vlaanderen
waarden waarmee zij JCI kennis wil-
len laten maken.

Dit jaar viert de kamer alweer haar 
vijftigste verjaardag. De kamer 
bestaat uit 30 leden en 17(!) sen-
atoren. De kamer is gevestigd in 
Zeeuws-Vlaanderen, een landje 
apart. De Nederlanders zien ons als 
stug, teruggetrokken, robuust en 
soms zelfs wereldvreemd. Ze houd-
en wel van lekker eten, maar het is 
erg ver weg. De Vlamingen en Walen 
(willekeurige volgorde) zien ons als 
Ollanders met goede mossels. 

Maar Zeeuws-Vlaanderen is zoveel 
meer! We hebben de mooiste 
stranden van Nederland. Gent, 
Antwerpen & Brugge liggen binnen 

NC GRENZELOOS - 22, 23 EN 24 
OKTOBER 2021

Auteur
Team NC Grenzeloos

twintig minuten rijden. Nergens in 
de Benelux zijn er zoveel sterrenres-
taurants per vierkante meter, zijn er 
zoveel cafés per inwoner en wordt er 
zo goed geleefd.

Als regio hebben we middels een 
unieke samenwerking met Gent en 
Vlissingen de derde haven van Eu-
ropa gecreëerd. Goed voor 13 mil-
jard euro en 100.000 banen, een 
mijlpaal voor de samenwerking in 
de Europese Unie. En dat is nog 
niet alles. Binnenkort volgt een re-
chtstreekse waterverbinding door 
België naar Parijs en een spoor-
verbinding met Gent. 

We kunnen dus stellen dat 
Zeeuws-Vlamingen wel degelijk “de 
verbinders” zijn tussen twee prach-
tige landen. JCI Zeeuws-Vlaanderen 
is daarom bijzonder trots om dit na-
jaar op 22, 23 en 24 oktober 2021
het gecombineerde NC van zowel 
België als Nederland te organiseren. 
Een unicum in de geschiedenis van 
JCI wereldwijd.

Thema Grenzeloos

JCI Zeeuws-Vlaanderen bestaat 
50 jaar, een prachtige reden om een 
Nationaal Congres te organiseren 
dachten de leden. Sinds de toeze-
gging is de commissie aan de slag 
gegaan om een prachtig programma 

ARTIKEL
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voor te bereiden. Zij willen JCI kennis 
laten maken met het mooiste stukje 
Benelux. Tijdens de workshops en 
trainingen zullen zowel Nederland-
se als Belgische inslagen bekeken 
worden. Ook staan er diverse bedri-
jfsbezoeken op het programma die 
‘Grenzeloos’ ondernemen in de re-
gio. Ook kan er ‘Grenzeloos’ genoten 
worden van het Bourgondische leven 
door deel te nemen aan een wijn- of 
bierproeverij of een kookworkshop.

Organisatie Grenzeloos

Al in 2019 is onderzocht of JCI 
Zeeuws-Vlaanderen het als kamer 
ziet zitten om een NC te organiser-
en in combinatie met haar jaarlijkse 
netwerkevent, het jubileum en dit 
dan in samenwerking met België 
en Nederland. Het antwoord was 
volmondig JA. Leden, oud-leden 
en senatoren hebben aangegeven 
graag hun steentje bij te dragen 
aan de organisatie van dit week-
end. Zij hebben allemaal ervar-
ing met het organiseren van het 
jaarlijkse netwerkevent van  JCI 

Zeeuws-Vlaanderen voor +500 
personen. De commissie heeft veel 
contact met de landelijke besturen 
en op dit moment ook met alle kam-
ers in heel Nederland en België om 
het event te promoten via een online 
vergadering. 

NC Grenzeloos & Corona

Achter de schermen werkt JCI 
Zeeuws-Vlaanderen hard aan een 
fysiek NC. Echter wordt er reken-
ing gehouden om het in een aange-
paste, afgeslankte en verantwoorde 
vorm te moeten laten doorgaan. Het 
NC gaat dit jaar door maar in welke 
vorm zal de organisatie in juli met-
en. Tijdens dit meetmoment gaat 
de organisatie een vorm bepalen 
waarin het event zal plaatsvinden. 
In september wordt de defi nitieve 
vorm beslist. Dit alles echter onder 
voorbehoud en afhankelijk van de 
geldende COVID-19-maatregelen.

Keep me posted

In de komende maanden werkt JCI 

Zeeuws-Vlaanderen hard aan het 
volledige programma. De offi  ciële 
kaartverkoop is gestart. Wil je als 
eerste op de hoogte blijven, meld 
jezelf aan voor de updates via: 
https://grenzeloos2021.be/keep-
me-posted/. Weet je al zeker dat je 
er bij wil zijn? Via de website van het 
NC Grenzeloos 2021 zijn de diverse 
tickets te bestellen: https://grenze-
loos2021.be/aanmelden/ 

We hopen dat jullie samen met ons 
de grenzen willen overschrijden en 
elkaar kunnen ontmoeten op 22, 23 
en 24 oktober in Zeeuws-Vlaan-
deren.

Namens de commissie NC 2021. 
Rob Mulder(voorzitter), Alex van 
’t Westeinde, Frederic Kole, Joop 
Rozijn, Loes van Wijk, Sander 
Bruggeman, Vincent Boschnitsch, 
Kimberley D’Hoore.

Meer info: 
https://grenzeloos2021.be/ 
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Twee lokale afdelingen die elkaar 
ontmoeten voor een leuk en vrij-
blijvend gesprek, is altijd een goed 
idee. Als de afdelingen elkaar op 
voorhand niet kennen en zelfs niet 
weten wie ze zullen ontmoeten, 
wordt het extra spannend. En als je 
dit alles wereldwijd doet, krijg je JCI 
Blind Date.

Dit idee ontstond nadat we te wet-
en kwamen dat onze twinningpart-
ner JCI Leiden niet langer bestond. 
Na een gepaste rouwtijd, leek een 
nieuw internationaal avontuur wel 
leuk. Maar hoe zouden we een af-
deling vinden om ideeën mee uit 
te wisselen? Na wat brainstormen 
kwam JCI Blind Date uit de doos. 
Een activiteit waar we niet alleen 
zelf een andere afdeling zouden 
ontmoeten, maar ook andere afde-
lingen de kans zouden geven om 
hetzelfde te doen.

Om te zien of het concept werkte, 
begonnen we klein in Vlaanderen. 
Zes afdelingen hadden een leuke 
avond en (her)ontdekten meer over 
een andere Vlaamse afdeling. Een 
geslaagde test, waarna zelfs de 
vraag kwam om nog een Vlaamse 
editie te organiseren.

Maar we zagen het groter, JCI Blind 
Date was altijd bedoeld als een in-
ternationaal concept en dat werd 

DATE NIGHT

Auteur
Tom Spillebeen
Commissiedirecteur JCI Blind Date
JCI Mechelen

het ook bij de tweede editie: JCI 
Blind Date goes Europe. 34 afdelin-
gen verspreid over  Europa namen 
deel op 15 december. Van het koude 
Sint-Petersburg in Rusland tot het 
warme Sint-Maarten in de Caraïben 
(technisch gezien is dit Nederland), 
werd er gedatet. 

Na de succesvolle Europese editie 
waren we klaar voor een volgende 
stap. Of toch bijna, we hadden we 
nog versterking nodig, want we za-
gen het groots en JCI Mechelen is 
maar een kleine afdeling met heel 
wat andere projecten. Daarom na-
men we contact op met de meest 
internationale der Vlaamse afdelin-
gen: JCI The Heart Of Europe.  Drie 
Mechelse en drie Brusselse Jaycees 
gingen aan de slag om de wereld-
wijde editie op poten te zetten. Om 
iedereen de kans te geven om een 
leuk chapter te ontmoeten, zetten 
we 4 verschillende tijdsloten op.  
We probeerden lokale afdelingen 
over de hele wereld te bereiken en 
met succes, want 112 afdelingen uit  
45 verschillende landen schreven 
zich in! De meeste inschrijvingen 
kwamen uit de Verenigde Staten 
(11), België (9), Zimbabwe (7), Ned-
erland (6) en Syrië (6). Dankzij de JCI 
Belgium Senate, konden we met ex-
tra grote Zoomcalls werken waar we 
de dates konden verdelen in break-
out-rooms.

ARTIKEL



11Editie 5 - mei 2021

En dan was D-Day aangebroken. 
Om 11 uur hadden we de eerste 
sessie met verschillende Europese 
en Aziatische afdelingen. De kleinste 
van de 4 sessies, dus een ideale op-
warmer. Enkele afdelingen kwamen 
niet opdagen, maar dat werd snel 
opgelost door instant matchmaking. 

Om 16 uur en 20 uur volgden 2 grote 
sessies met landen van over heel de 
wereld. Ook heel wat Vlaamse afde-
lingen waren aanwezig. Zo had JCI 
Aalst een interessant gesprek met 
JCI Dansoman uit Ghana, waar alles 
er blijkbaar toch nog iets formeler 
aan toe gaat. JCI Kortrijk was onder 
de indruk van hun date met de 
Syrische afdeling JCI Taurus. “ Veel 
bijgeleerd, zoals dat ze het Syrië 
moeten doen met pakweg 4 uur 
elektriciteit per dag” aldus Thomas 
van JCI Kortrijk.  JCI Mechelen kon 
dan weer Nederlands praten met 
JCI Unify, de groenste afdeling van 
Suriname.

En dan had je nog JCI Dender-
monde, trouwe fans van het JCI 

Blind Date-concept. Ze hadden niet 
genoeg met 1 date met JCI Rades 
(uit Tunesië) in tijdslot 3. Dus blev-
en Bart De Troch en Bart Philips 
gewoon plakken tot 2 uur ‘s nachts 
om dan nog een date te hebben met 
JCI Kelowna uit Canada. In het 4e 
tijdslot waren vooral Noord-Amer-
ikaanse afdelingen en ook wat 
Zuid-Amerikaanse afdelingen aan-
wezig. Die laatste waren niet alle-
maal het Engels machtig, maar met 
wat hulp van ons commissielid Ele-
na was het een mooie kans om bij te 
leren. Want JCI staat ten slotte toch 
voor ‘learning by doing’.

We blikken zeer tevreden terug 
op de eerste edities van JCI Blind 
Date. Na alle leuke feedback die we 
kregen, kunnen we niet anders dan 
verder gaan met dit concept. Later 
dit werkingsjaar volgt zeer waarschi-
jnlijk nog een iets meer exclusieve 
wereldeditie voor slechts 20 afdelin-
gen. Snel zijn is dus de boodschap. 
We hebben nog heel wat ideeën voor 
volgende edities maar die houden 
we nog eventjes voor onszelf ... .



12 Editie 5 - mei 2021

Wat houdt Twinning binnen 
JCI in?

JCI Twinning is een internationale 
samenwerking tussen meerdere 
lokale JCI-afdelingen uit verschil-
lende landen, regio’s of steden. Het 
is een manier om internationalisme 
toegankelijk te maken voor elk lid 
van de afdeling en past perfect bin-
nen de JCI-pijler Internationalisme. 
Met JCI Hasselt zijn wij vandaag 
met 8 andere lokale afdelingen uit 8 
verschillende landen lid van de JCI 
European Multi Twinning, afgekort 
EMT, de naam die wij aan onze mul-
ti-twinning hebben gegeven. Jaarli-
jks organiseren wij een EMT-confer-
entie, een verlengd weekend tijdens 
O.L.H. Hemelvaart georganiseerd 
door één van de deelnemende afde-
lingen via een rotatiesysteem.

TWINNING IN JCI

Auteur
Yves Segers
Commissiedirecteur EMT 2022

Hoe is jullie JCI EMT  
ontstaan?

Tijdens een bijeenkomst van Bel-
gische en Nederlandse JCI-leden 
op het JCI Europees Congres in 
1978 in Antwerpen ontstond het 
idee om een lokale afdeling uit elke 
staat van de Europese Economische 
Gemeenschap (EEG), de basis van 
de huidige Europese Unie, samen 
te brengen. Onder andere onze 
stichter, past-voorzitter en senator 
van JCI Hasselt Gilbert Govaerts 
stond mee aan de basis van deze 
gesprekken. Vervolgens vond een 
voorbereidingsweekend in Hasselt 
in januari 1979 plaats waar alvast de 
basis werd gelegd van onze huidige 
twinningovereenkomst. In mei 1979 
vond officieel de eerste JCI EMT 
conferentie plaats in Alphen aan 
den Rijn in Nederland. Dat weekend 
kwamen 9 verschillende JCI-afde-

ARTIKEL
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lingen uit 9 verschillende Europese landen samen en 
is onze JCI EMT officieel opgericht. Vanaf dat moment 
is de EMT een jaarlijkse conferentie geworden, elk jaar 
georganiseerd door één van de EMT-afdelingen. 

Wat is het doel van twinning?

Het voornaamste doel van twinning is om contacten te 
onderhouden tussen verschillende afdelingen om ideeën 
uit te wisselen, de twinningafdelingen en hun landen op 
regelmatige basis te bezoeken, en om kennis te maken 
met andere culturen en gewoontes. Zo herinner ik mij nog 
perfect mijn eerste JCI EMT in 2014 in Reykjavik, IJsland. 
Ik heb toen de kans gehad om het landschap van vulka-
nen, geisers, watervallen en fjorden te ontdekken, maar 
bovenal ook van hun lokale specialiteit gefermenteerde 
haai te proeven. Al moet ik wel vermelden dat dat laat-
ste niet onmiddellijk voor herhaling vatbaar is. Daarnaast 
draait elke EMT-conferentie steeds rond een bepaald the-
ma. Twinning is hiervoor het ideale platform om actuele 
problemen en uitdagingen binnen een ruimere, interna-
tionale context te bespreken.

Hebben jullie het afgelopen jaar met Corona 
nog contact gehad?

Corona weerhoudt helaas het internationale reizen 
waardoor het EMT-weekend zowel in 2020 als in 2021 
niet kon doorgaan. Met de huidige communicatietech-
nologie kunnen we gelukkig online contact houden. In 
2020 vond een digitale EMT-editie plaats via Zoom, waar 
meer dan 30 deelnemers uit 9 landen aan deelnamen. 
Ook in 2021 staat een digitale editie gepland, waarvoor 

ik samen met enkele andere buitenlandse leden een 
leuk programma tracht samen te stellen. Via Teams 
houden we maandelijks contact met het kernteam voor 
de organisatie ervan. En uiteraard wordt in onze EMT-
whatsapp groep en afgesloten EMT-Facebook pagina 
regelmatig gepost en gereageerd. 

Laten jullie nieuwe afdelingen toe?

Onze EMT is uniek in die zin dat we slechts 1 afdeling 
per land toelaten. We krijgen regelmatig de vraag van 
andere afdelingen die interesse hebben in onze EMT, 
maar we hebben quasi even vaak moeten meedelen 
dat we van onze regel 1 afdeling per land niet willen af-
wijken. Uiteraard doen we ook zelf aan prospectie. Via 
JCI-congresses en ons internationaal netwerk hebben 
we heel wat contacten en nodigen we regelmatig bezo-
ekende afdelingen uit. Het is de bedoeling om onze EMT 
op korte termijn uit te breiden met minstens 1 nieuwe 
afdeling. Pas na 3 EMT-deelnames kan een afdeling of-
ficieel lid worden van onze EMT.

Heb je tot slot nog tips voor afdelingen die 
zelf een twinning willen opstarten?

Om te beginnen kan best een nieuwe twinning-commis-
sie en/of -officer binnen de afdeling aangesteld worden. 
Deze polst vooraf naar de ideeën en verwachtingen van 
de afdeling met betrekking tot een twinning. Vervolgens 
is het kwestie om een goede match te vinden met kan-
didaat-afdelingen. Aanwezig zijn en prospecteren op 
internationale JCI-congresses zal hier ongetwijfeld toe 
bijdragen.
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Dit jaar hebben niet minder dan ne-
gen Belgische JCI-leden een inter-
nationale positie. Ik beschouw het 
als een enorme eer om daar deel 
van te mogen uitmaken! Ik kreeg die 
kans toen ik 75 dagen voor Nieuw-
jaar telefoon kreeg van onze 2020 
nationale voorzitter, Tom Staelens. 
Dat liet ik natuurlijk niet aan mij 
voorbij gaan. Ongeacht waar het 
over zou gaan, zou het sowieso een 
onvergetelijke internationale ervar-
ing worden.

Ik ben nu lid van het 2021 JCI Digital 
Transformation Committee. Dat is 
één van de wereldwijde JCI commit-
tees: het bevat twee leden uit elke 
JCI Area (Europe, Americas, Asia & 
Pacific, Africa & Middle East), plus 
de voorzitter (die van eender waar 
kan zijn). Concreet komen ze uit 
Zwitserland, Curaçao, USA, Mon-
golië, Nepal, Jordanië, Marokko en 

DIGITAL TRANSFORMATION 
COMMITTEE 

Auteur
Joris Debonnet
Lid van Digital Transformation 
committee

Hong Kong (de voorzitster). Allemaal 
hebben ze ervaring op hun nation-
aal en vaak ook area niveau. Super, 
toch.

Maar wat doet dit committee 
eigenlijk? 

Wel, in 2021 heeft het een meer con-
crete focus dan anders. Wij gaan dit 
jaar helpen de JCI Virtual Communi-
ty te lanceren. Een enorm ambitieus 
websiteproject dat de huidige jci.cc 
members area zal vervangen. Het 
zal véél uitgebreider zijn, erg veelbe-
lovend. Daarover zo meteen meer.

Onze rol is nu om zo veel mogelijk 
JCI-leden en -organisaties kennis 
te laten maken met dit nieuwe plat-
form, de voordelen te belichten, en 
iedereen er het beste uit laten halen. 
We maken samen promotiemate-
riaal, guides waar nodig, enz. Verder 
testen we ook de ontwikkelversie, 
zodat het niet live gaat met grote 
fouten in. Dat is weliswaar niet zo 
evident, op verschillende vlakken, 
onder andere omdat niet altijd de 
meest efficiënte communicatieka-
nalen gebruikt worden (niet enkel 
binnen het committee, ook naar de 
ontwikkelaars toe). Maar de laatste 
weken voel ik toch wat stroomvers-
nelling, we gaan er nog geraken!

ARTIKEL
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Om het vervolgens wereldwijd te 
verspreiden, is het natuurlijk belan-
grijk om die twee leden in elke Area 
te hebben, zodat die zich op dat deel 
van de wereld kunnen focussen. 
Mijn Europese tegenhanger is Mat-
thias Berger, immediate past pres-
ident van JCI Zürich (Zwitserland). 
Coole kerel. Naast de algemene 
committee vergadering, hebben wij 
ook periodiek vergaderingen met 
onze liaisons bij JCI Europe. Daar-
naast zitten natuurlijk veel nationale 
voorzitters aan onze mouw te trek-
ken over de JCI Virtual Community. 
Misschien tijd om daar nu eens op 
in te zoomen.

JCI Virtual Community

Jij hebt ongetwijfeld al een account 
op jci.cc. Ja toch, hé? De interna-
tionale site van JCI, via dewelke 
je toegang krijgt tot alle mogeli-
jke internationale resources. Pdf’s 
en tests voor erkende trainingen, 
awards jurering, registraties voor 
congressen, projecten, allerlei mar-
keting resources, … 

Welnu, op dit moment wordt de 
laatste hand gelegd aan de opvolg-
er hiervan. Die zal meteen zowel via 
het web als via mobile apps bereik-
baar zijn en wordt veel uitgebreider, 
waardoor het o.a. ook cvent.com 
(voor congres ticket verkoop) en de 
JCI Events app zal vervangen. 

Je kan er meetings en events op 
aanmaken, daar ook tickets voor 
verkopen, er zijn meer tools voor 
skill development sessies (video en 
zo), congres registraties incl. pro-
grammakeuzes, … en natuurlijk al-
les dat de huidige jci.cc heeft. 

Maar wat ook helemaal nieuw is, 
is het communicatieplatform. Voor 
organisaties, projecten en events 
kan je een soort social media page 
aanmaken van waaruit je je activite-
iten en meetings kan aankondigen 
en tickets verkopen. Iedereen kan 
ook een internationale interestclub 
opstarten, of private communi-
catiegroepen opstarten, of voor je 
project, of voor je idee. In simpele 
termen: er zit zowat een volledige 
Facebook in, maar met een focus 
op wat er in JCI gebeurt.

Je hoeft natuurlijk niet per se inter-
nationaal actief te zijn om er van te 
profi teren. Met je lokale afdeling kan 
je gewoon het communicatieplat-
form en het event- en meetingsys-
teem gebruiken voor je eigen leden, 
en voor lokale ticketverkoop. 

Wat moet je er nu voor doen 
om toegang te krijgen? 

Wel, stap 1 is: wachten. Het staat 
nog niet live, dus nog eventjes 
geduld! Eventueel kan je wel al eens 
inloggen op jci.cc, dan ben je zeker 
dat je account actief is en dat die zal 
worden overgezet naar het nieuwe 
systeem. De voorlopige verwachting 
is dat het zal worden gelanceerd in 
juni.

Maak je geen zorgen, je zal het zeker 
van langs alle kanten horen wanneer 
het live gaat!
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Hoe ben je met JCI in  
aanraking gekomen?

Ik had al langer over JCI en hun  
activiteiten gehoord tijdens mijn jeu-
gd en studententijd. Toen ik bijna 
dertig jaar oud was, moedigde een 
vriend, die toen eerst lokaal en dan 
nationaal voorzitter was me aan om 
lid te worden van JCI. Maar toen wil-
de ik dat niet, want ik had niet veel 
tijd, en ik dacht, dat dit niets voor 
mij was.

In 2009 ben ik dan naar Namen 
verhuisd en begin 2010 ontmoette 
ik net dezelfde vriend opnieuw. Hij 
heeft mij dan aangemoedigd om 
me bij JCI Namur aan te sluiten, 
om meer mensen te leren kennen. 
Hoewel ik nog wel heel sceptisch 
deelnam aan mijn eerste vergader-
ing, ben ik tot vandaag nog steeds 
lid van deze afdeling.

Waar ben je binnen JCI het 
meeste trots op?

Hmm, dit is een goede vraag! Ti-
jdens de afgelopen 10 à 11 jaar is 
er zo veel gebeurd – het is niet ge-
makkelijk om één gebeurtenis of 
evenement te selecteren. Ik zou in 
het algemeen stellen dat ik trots ben 
op mijn positieve impact op mensen 
die ik ontmoette: sommige mensen 
ertoe aanzetten, ideeën of projecten 

2019 JCI VICE PRESIDENT ASSIGNED 
FOR AMERICA

Auteur
Nadja Maraité
JCI EVP America 2019

op te starten en te realiseren, waar-
van ze dachten, het niet te kunnen. 
Op persoonlijk vlak wens ik JCI te 
danken voor een duidelijk verbeter-
de talenkennis en ook een internatio-
naal netwerk.  Uiteraard ben ik zeer 
tevreden over mijn parcours binnen 
JCI en ook over mijn bekroning met 
de Staines Memorial Award. 

Wat heeft jou ertoe aangezet 
om op international niveau 
iets te betekenen?

Internationalisme is voor Oostkan-
tonners elke dag business. Wij over-
schrijden de grenzen van Duitsland 
en Luxemburg zonder echt hierbij stil 
te staan. Ook als student heb ik altijd 
de kans gegrepen, met studenten uit 
andere landen in contact te komen 
en over hun cultuur te leren.  Binnen 
JCI heb ik mijn eerste internationale 
ervaring opgedaan in 2012 tijdens 
het EC in Braunschweig. Ik geraakte 
vooral geïnteresseerd in het interna-
tionalisme tijdens het wereldcongres 
in Rio in 2013. Sindsdien heb ik alle 
AV’s op internationale congressen 
en conferenties (24 evenementen 
in totaal!) bijgewoond omdat ik in 
het begin wilde begrijpen hoe het 
werkt en dan later, wat er gebeurt en 
beslist werd. 

Internationale verantwoordelijkheid 
nemen had voor mij zeker meer dan 

ARTIKEL
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één reden: gedurende al die jaren 
heb ik zelf zo veel kunnen leren dat 
ik dit graag aan mensen doorgeef 
en ze in hun verantwoordelijkheden 
ondersteun! Maar op internationaal 
vlak bezig zijn betekent ook voor 
mijzelf met een groep van buitenge-
wone mensen van over de hele 
wereld samen te werken en positief 
beïnvloed te worden. En dit was wat 
ik nodig had om mijn professioneel 
leven in evenwicht te houden!

Wat hield jouw VP-titel in? 
Moest je hiervoor veel reizen?

Als internationale Vice President 
maak je deel uit van het interna-
tionale bestuur (25 leden: 1 wereld-
voorzitter, 1 Past-wereldvoorzitter, 
1 penningmeester, 1 General legal 
counsel, 4 Executive Vice Presi-
dents en 17 Vice Presidents). Deze 
RvB vergadert 3 keer per jaar (ti-
jdens het wereldcongres en in janu-
ari – January Board Meeting). 

Als VP maak je deel uit van een on-
dergroep, met 3 of 4 andere VP’s en 
1 EVP, en ben je verantwoordelijk 
voor een aantal landen binnen een 
zone (area). Meestal word je VP in 
je eigen zone, want je kent die het 
best, en het is gemakkelijker, om 
“jouw” landen te bezoeken. Ik had 
het genoegen, om niet in mijn eigen 
zone te blijven, en een extra groei-

kans te krijgen – want ze stuurden 
mij naar Amerika. Ik was dus ve-
rantwoordelijk voor de Verenigde 
Staten, Canada, Haïti, Suriname en 
Colombië. Maar dit betekende dan 
ook, dat ik al deze landen tenmin-
ste één keer moest bezoeken en de 
Conference of Americas in Argen-
tinië diende bij te wonen. 

Ik ben dus in 2019 in totaal 9 keer 
naar het Amerikaanse continent af-
gereisd, soms heen en terug binnen 
5 dagen, om trainingen te geven, 
politici te ontmoeten en interviews 
op de radio, op de televisie of voor 
de krant, evenementen bij te wonen, 
…, m.a.w. om de lokale en nationale 
kamers te ondersteunen. 

Heb je nog steeds goede 
contacten in het buitenland 
met andere JCI’ers?

Ja, goede en vele ;). Tot een paar 
maanden geleden zal ik zeggen dat 
ik tenminste dagelijks minimum con-
tact had met internationale vrienden 
– nu, met de pandemie was het he-
laas een beetje minder. 

In het najaar van 2020 hebben wij 
met JCI Namur een cyclus van 5 in-
ternationale panels met sprekers van 
rond de hele (JCI) wereld georgani-
seerd – het waren 100% panelleden 
uit mijn persoonlijk vriendenkring. 

Soms krijg ik een aanvraag om op 
een internationale officer training, 
tijdens maandelijkse vergaderingen 
en tijdens nationale conventies te 
spreken.

Als ik ergens naartoe ga (ook al heel 
beperkt in Coronatijden) waar ik een 
JCI-lid ken en weet dat ik over ge-
noeg tijd beschik, dan doe ik alles 
eraan, om deze mensen te ontmoet-
en tijdens mijn verblijf. 

Aan welke JCI-land zouden 
we een voorbeeld moeten 
nemen?

JCI Belgium wordt op internationaal 
vlak zeker als een sterk land gez-
ien. Als nationale voorzitter van JCI 
Belgium bent je vaak de trekker van 
vele beslissingen tijdens de AV’s. En 
dat moeten wij gerust verder doen. 

Inhoudelijk kunnen wij als leden 
niettemin nog veel leren van andere 
landen. JCI is binnen België meer 
een vriendenkring geworden, waar 
iedereen zijn project kan verwezen-
lijken. Helaas mis ik in de Belgische 
projecten heel vaak het “creëren van 
positieve veranderingen” van onze 
missie. Een blind date of een gina-
vond of een zoektocht door een stad 
of woud heeft volgens mij niet veel 
te maken met die duurzame posi-
tieve veranderingen, hoewel dit ook 
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mooie momenten zijn. Uiteraard is 
het gemakkelijker in een land, zoals 
Haïti, Suriname en Colombië de be-
hoeften van de bevolking te herken-
nen. Toch ben ik ervan overtuigd dat 
wij in België (en in West-Europa in 
het algemeen) de doelstellingen en 
uniekheid van JCI soms (vaak) mis-
sen. 

Wat mij ook opviel in Zuid-Amerika 
(en in Afrika) is de leeftijd van de 
leden. Ik denk dat ze gemiddeld 10 
jaar jonger zijn dan in België. Miss-
chien moeten wij ook nog eens op 
de leeftijd van 20-jarigen focussen. 

Naar welke JCI’er kijk je het 
meest op? Wie heeft er vol-
gens jou echt een voorbeel-
drol?

Ieder JCI-lid, dat zich met hart en 
nieren voor zijn project binnen JCI 
inzet verdient aandacht en erken-
ning.

Ik heb zo velen mensen binnen JCI 
leren kennen, die mij doorheen de 
jaren gesteund hebben, mij iets ge-
leerd hebben en mij soms ook op 
mijn plaats gezet hebben. Er zijn er 

een heel aantal binnen België die ik 
als voorbeeld kan noemen – maar 
ik ben bang iemand te vergeten en 
daarom geef ik geen namen. ;)

Op internationaal vlak is er één per-
soon, die mijn loopbaan zeker heeft 
beïnvloed en die me heeft begeleid, 
namelijk de wereldvoorzitter van 
2016. Wij hebben elkaar eerder bij 
toeval leren kennen in 2015 toen 
ik mijn vlucht na de EC in Istanbul 
miste. Daardoor kreeg ik de kans, 
om meer over hem en zijn (JCI-) lev-
en te horen. Sindsdien hadden wij 
altijd nauw contact: hij was tijdens 
de jaren als regiovoorzitter, nation-
ale voorzitter en ook vicepresident 
mijn mentor en adviseur. 

Als iemand van jullie de kans heeft 
hem te ontmoeten, dan geef ik jul-
lie de raad om zeer aandachtig naar 
zijn verhaal te luisteren.

Is er een project in het buiten-
land dat je echt is opgeval-
len?

Ik heb doorheen de jaren vele mooie 
en impactvolle projecten leren ken-

nen en heb van sommige projecten 
zelf het resultaat kunnen aanschou-
wen. 

Ik denk daarbij aan projecten 
waaraan JCI-leden meewerken, om 
onder meer te zorgen voor drink-
baar water voor de bevolking, cam-
pagnes te voeren voor de preventie 
van AIDS, malaria of andere ziekten, 
… .

Een mooi project, waarvan ik nooit 
dacht, dat dit binnen korte termijn 
en binnen een dergelijke omvang 
haalbaar was, toen ik de lokale af-
deling bezocht, was “Diploma de 
liderazgo” – een opleiding tot leider-
schap (zowel binnen organisaties, 
ondernemen maar ook voor “het 
leven”) over 20 weken (weekends), 
in samenwerking met de stad, de 
universiteit, de provincie, enz.. Dit 
project kreeg een award tijdens de 
Conferentie van America in 2020 … .
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JCI TOURISM

Auteur
Anastasia Potokina 
JCI Saint Petersburg
Founder and Business 
development director of 
JCI Tourism

JCI Tourism is a community of young 
talented JCI members that are tour-
ism and hospitality professionals that 
are cooperating together to provide 
best travel off ers to JCI members 
and support each other. The idea 
behind is to unite tourism profession-
als that are JCI members globally, to 
provide constant support to the local 
businesses of JCI members, create 
networking opportunities, knowledge 
sharing and unique travel off ers and 
experiences for JCI members.

JCI Tourism was born as a project 
on one of the Business Networking 
sessions for the tourism profession-
als that was organized back in April 
2020 by Anastasia Potokina (JCI 
St-petersburg).  It is a global project 
that has 3 main goals: 

1. To support local businesses of 
JCI members working in tourism 
and hospitality as tourism was 
one of the industries that suff ered 
most during the covid crisis.

2. To unite people working in tour-
ism and hospitality who share 
the same values (meaning they 
are JCI members) with the aim 
to create supportive network of 
business professionals globally.

3. To provide best prices for JCI 
members by off ering local tour 
operators’ rates and creating 
unique travel products and ex-
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periences globally.

We have some projects that we 
make on the regular basis in JCI 
Tourism - those are business net-
working meetings, knowledge shar-
ing, Breaking the stereotypes ses-
sions and round tables for tourism 
professionals.

Our team is international. For the 
moment the core team (Board) con-
sists of 3 members (unfortunately 
some people who were in the Board 
at the beginning had to leave us due 
to personal reasons).

Anastasia Potokina - the author of 
the idea and the founder of JCI Tour-
ism. Anastasia is the Local President 
of JCI St-Petersburg (Russia), she 
has been working in tourism since 
the age of 14 years, has a huge 
experience in this fi eld. She runs a 
family travel agency VID-Plus that 
provides all kinds of the travel ser-
vices in any country in the world and 
creates unique tailor-made tours to 
visit the most interesting places of 
Russia, Spain and Greece (not nec-
essarily the classic itineraries but 
hidden gems). If you want to get the 
best rates for your stay at any loca-
tion in the world, you can also con-
tact her. Anastasia speaks Russian, 
English, French, Spanish, Greek and 
Italian. In JCI Tourism she is the one 
who is responsible for the organiza-
tion of events and she conducted the 
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majority of Breaking the stereotypes 
sessions. She also can calculate the 
price for the tour/hotel/excursion of 
your dreams or connect you to the 
local JCI tour operator or hotel.

Bart Philips from JCI Dendermonde 
(Belgium) is the professional transla-
tor. He works for the Belgian judicial 
authorities. He speaks Dutch, French, 
German, English and Spanish. Bart 
loves traveling and learning more 
about other cultures. In JCI Tourism 
Bart is helping to invite the speak-
ers to the Breaking the stereotypes 
sessions and promote them in other 
chapters and social media, he also 
conducts interviews with the speak-
ers himself. Additionally he creates 
the info summaries about different 
destinations. So whenever you travel 
to another country, you can contact 
JCI Tourism and get your infolist with 
the best tips and list of things to see. 

Marko Ljupkovic from JCI Belgrade 
is an owner of Pin See startup that 
offers online tours in different loca-
tions. Marko is passionate about 
tourism and knows how to motivate 
others. He is helping organizing and 
promoting the events and network-
ing sessions in JCI Tourism.

We do have some other members in 
our team who just recently joined us 
or who help us with certain projects. 
We are grateful to each JCI member 
who joined our events or promoted 
them in their countries. 
I will repeat that our ambitious goal 
is to unite JCI travel professionals 
globally to provide best quality of the 
travel services worldwide, to give you 
the opportunity to explore the unique 
corners of our planet and support 
each other.

If you are a travel professional, feel 
free to join our networking sessions 
and become part of our team! If you 
are a JCI member, feel free to join our 
events for JCI members and send us 
a message if you want any help with 
the trip to another country (even if 
you need just travel tips). 

We are always available for you!
@jcitourism
team@jcitourism.com 
 

Team
Marko Ljupkovic
JCI Belgrade
Sales and marketing director 
of JCI Tourism

Team
Bart Philips
JCI Dendermonde
Director of communications 
of JCI Tourism
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Hoe is uw carrière bij JCI be-
gonnen, hoe heeft u JCI leren 
kennen?

Sarah Lammers: JCI is er mij bij 
wijze van spreken met de paplepel 
in gegoten geweest… Papa is altijd 
zeer actief geweest binnen JCI en 
ik heb het geluk gehad dat hij ons 
gezin bij vele activiteiten steeds be-
trokken heeft. Zo waren mijn zus en 
ik vaste deelnemers aan het kinder-
programma op het NCN; een week-
end waar we ieder jaar ontzettend 
naar uitkeken en dat altijd eindigde 
met een serieus slaaptekort, hese 
stem en weekje ziekteverlof. 

Toen ik na mijn studies een verder 
leven in Limburg wilde aanvatten, 
maar nog niet echt veel mensen 
kende, leek JCI me het ideale plat-
form om meer en meer ingeburg-
erd te raken en tegelijkertijd nieuwe 
vrienden te maken.

Paul Lammers: Via een jeugdvriend 
die sedert enkele jaren lid was en 
uiteindelijk ook mijn intro en peter-
schap verzorgd heeft. 

Hoe is uw carrière binnen JCI 
gegroeid en wat heb je van 
elke functie geleerd die je 
hebt opgenomen?

Sarah Lammers: Ik heb me binnen 

INTERVIEW MET SENATOREN 
PAUL EN SARAH LAMMERS

Interviewee
Paul Lammers en Sarah Lammers
Senator 34347 en 73088

JCI redelijk snel gesmeten… Vanaf 
de allereerste AV waar ik als bezoek-
er aanwezig was, wist ik dat de EMT 
en het hele internationale gegeven 
van JCI echt mijn “dada” was.  

De meeste functies die ik tijdens 
mijn JCI-carrière heb bekleed waren 
dan ook voornamelijk in het teken 
van Internationalisme. 

Naar JCI-normen heb ik een behoo-
rlijk traditioneel parcours afgelegd.  
Ik had dan ook het geluk om in een 
afdeling terecht te komen waar dit 
allemaal op een normaal tempo en 
binnen afzienbare tijd mogelijk was. 

Ik heb dus alle mooie stappen bin-
nen onze organisatie mogen proev-
en en ten volle genoten en geleerd 
van ieder traject. 

Als commissielid en commissiedi-
recteur van verschillende projecten 
heb ik vooral geleerd om als team 
te bouwen aan een mooi eindre-
sultaat.  Leren luisteren naar elkaar 
en alle puzzelstukjes en verantwoor-
delijkheden met elkaar verbinden 
om samen tot een schitterend ein-
dresultaat te komen… Het week na 
week en vergadering na vergadering 
zien groeien van een gemeenschap-
pelijk doel is een fantastische ervar-
ing.

INTERVIEW



22 Editie 5 - mei 2021

Van mijn jaren als lid van de Raad 
van Bestuur van zowel de lokale af-
deling als vervolgens JCI Vlaander-
en en JCI Belgium, neem ik vooral 
mee hoe je een organisatie op ver-
schillende niveaus draaiende houdt 
en rekening leert houden met ver-
schillende standpunten en karak-
ters.

De jaren als Voorzitter van mijn lokale 
afdeling JCI Hasselt in 2012-2013 
en als Voorzitter van JCI Belgium in 
2016 waren dan weer buitengewone 
levenslessen in leiderschapstech-
nieken. Leren beslissingen nemen, 
belangrijke knopen doorhakken, en 
altijd trachten het verschil te maken. 

Paul Lammers: Naast lokale verant-
woordelijkheden en medewerking 
aan meerdere projecten via training- 
en commissieverantwoordelijkheid 
uiteindelijk heb ik ook lokaal voorzit-
terschap opgenomen. Telkens een 
extra ervaring en individuele groei-
mogelijkheid met toegang tot nieu-
we en grotere verantwoordelijkheid.

Internationalisme en training maak-
ten van bij het begin deel uit van 
mijn belangrijkste interesses en 
activiteiten. Zo was ik gedurende 
enkele jaren “Mister Personal Dy-
namics” waar elk trainingsweekend 
(nationaal en internationaal – tot 
en met vertaling on the spot in het 
Italiaans in Rome voor JCI Italia) 
dat ik mocht begeleiden nog steeds 
deel uitmaakt van de prachtige her-
inneringen aan mijn actief JCI-lid-
maatschap. Het kunnen meewerken 
aan de ontwikkeling van een train-
ing voor trainers met detail voor de 
vorming en opleiding van toekoms-
tige trainers is nog zo een mijlpaal 
die me ook later van pas kwam in 
mijn professionele carrière. 

Wat is het project binnen JCI 
waar u zelf het meest trots 
op bent en u zelf aan heeft 
meegeholpen?

Sarah Lammers: Als project denk ik 
dat ik nog steeds het meeste fier ben 
op de organisatie van de Europese 

Multi-Twinning in 2006 in Hasselt. 
Als redelijk jonkie de verantwoor-
delijkheid nemen om, samen met 
een geweldig team, een internatio-
naal weekend organiseren, in een 
stad die niet eens mijn geboortestad 
was en de absolute ambitie om er 
iets memorabels van te maken waar 
men nog jaren van zou spreken, was 
behoorlijk pittig. Maar de ontknop-
ing waarbij ieder onderdeel van de 
driedaagse als op wieltjes bleek te 
lopen, de grijns van oor tot oor bij 
ieder compliment, maakten alle 
stress en paniekaanvallen op de 
weg er naartoe meer dan waard.
 
Paul Lammers: In feite zijn het 
vooral de talloze persoonlijke Editie 
5 - mei 2021 23 trainerservaringen 
en motivatie voor individuele groei 
van de deelnemers die als een rode 
draad doorheen heel mijn JCI-car-
rière lopen die me heel wat rijke, 
onvergetelijke, momenten hebben 
laten beleven.



23Editie 5 - mei 2021

Projecten waren er vele, maar een 
samenwerking op gang trekken 
voor de  organisatie van de 1ste Eu-
ropese Conferentie van Gekleurde 
Edelstenen en JCI Antwerpen, toen 
nog Jonge Economische Kam-
er van Antwerpen, met een aantal 
medespelers, zoals o.a. de Hoge 
Raad voor Diamant, de Provincie 
via haar Gouverneur Kinsbergen 
en de beroepsorganisatie, was ze-
ker iets om trots over te zijn. Daar-
naast vind ik persoonlijk het project 
“Zeg het” omtrent het herkennen en 
communiceren van foute handelin-
gen met kinderen (10 jaar vóór de 
affaire-Dutroux!) dat niet enkel een 
lokale maar spoedig ook een re-
gionale en nationale weerklank vond 
zeker een tweede project waar ik in-
tensief mocht aan meewerken.  
   
Aan welk Vlaams congres van 
JCI heeft u de mooiste 
herinneringen? Waarom?

Sarah Lammers: Qua Vlaams Con-
gres denk ik dat dat van 2014 in 
Tongeren voor altijd in ons “fami-
liegeheugen” gegrift zal staan.  Als 
lid van de Raad van Bestuur van 
JCI Vlaanderen wist ik immers dat 
mijn eigen papa diezelfde avond de 
award voor Beste Senator in de wa-
cht zou slepen.  Ik had dan ook de 
zeer belangrijke opdracht gekregen 
om er absoluut voor te zorgen dat 
hij die bewuste avond aanwezig zou 
zijn om deze in ontvangst te kunnen 
nemen.  Wat ik echter helemaal niet 

had zien aankomen was dat ik zelf 
die avond tot JCI Senator benoemd 
zou worden. Mijn mama en Christo-
phe, die in beiden complotten zat-
en, moeten zich een kriek gelachen 
hebben terwijl mijn papa en ik in 
aanloop ervan zoooo zenuwachtig 
waren voor de andere.

Een zeer mooie erkenning dus 
voor de Lammerskes op dezelfde 
avond… Onbeschrijfelijk.  

Paul Lammers: Het Vlaams Con-
gres van Tongeren in 2014. Niet al-
leen mocht ik er tot mijn grote ver-
bazing de Award van Beste Senator 
van dat jaar in ontvangst mocht ne-
men, maar daar werd dochter Sarah 
tot senator benoemd. 

Aan welk Nationaal congres 
van JCI heeft u de mooiste 
herinneringen? Waarom?

Sarah Lammers: Ik heb bijna alle 
Nationale Conventies van JCI Bel-
gium bijgewoond en moet eerlijk 
toegeven dat ze allen een bijzondere 
plaats in mijn hart innemen om alle-
maal verschillende redenen. 

Maar als ik er echt eentje in het bi-
jzonder uit moet pikken, vermoed 
ik dat het NCN 2012 in Hasselt ab-
soluut bij de toppertjes hoort! Een 
ongelooflijk rijk en gevarieerd pro-
gramma, een onvermoeibaar NCN 
organisatie-team, fantastische lo-
caties, bijna 800 deelnemers, top-

feestjes en een catering om de 
vingers bij af te likken, allemaal in-
grediënten om er een uitermate ge-
slaagd weekend van te maken.  Het 
feit dat verschillende mensen mij 
tot jaren nadien nog steeds zeggen 
dat dát NCN nog steeds in hun top 
5 staat, blijft een superleuk compli-
ment en kers op de taart van mijn 
voorzittersjaar bij JCI Hasselt. 
 
Paul Lammers: De Nationale Con-
ventie in Arlon in 2018 waar ik de 
Staines Memorial Award in ont-
vangst mocht nemen.

Aan welk Europees congres 
van JCI heeft u de mooiste 
herinneringen? Waarom?

Sarah Lammers: Een Europese 
Conferentie waar ik nog steeds met 
een grote glimlach naar terugkijk is 
mijn allereerste Europese Confer-
entie in 2006 in Tallinn.  Niet wetende 
wat te verwachten, in een totaal on-
bekend land, met voor het overgrote 
deel allemaal nieuwe mensen werd 
een zalig avontuur! Het is met stip 
één van de internationale events die 
me hebben aangespoord om nadien 
telkens weer in te schrijven voor 
Europese Conferenties en wereld-
congressen.  De hoeveelheid aan 
indrukken, unieke ervaringen en bli-
jvende vriendschappen die eruit zijn 
gevloeid hebben ongetwijfeld mijn 
hele verdere JCI-carrière beïnvloed.
  
Paul Lammers: Zoveel Europese 
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Congressen, maar sommige vond ik 
naast de gebruikelijke trainings- en 
netwerkmogelijkheden ook omwille 
van kader en exclusiviteit eruit sprin-
gen: Savonlinna, Malta, Monaco..  

Aan welk wereldcongres van 
JCI heeft u de mooiste herin-
neringen? Waarom?

Sarah Lammers: Zonder twijfel het 
wereldcongres van 2016 in Québec 
(Canada). Niet alleen was dit het 
wereldcongres waarbij ik als Na-
tionaal Voorzitter van JCI Belgium 
ons land mocht vertegenwoordigen, 
maar daarbovenop hebben we als 
familie besloten hier een echte fami-
lie-uitstap van te maken.  Het gevoel 
om als Nationaal Voorzitter met mijn 
man en kids, aan de andere kant van 
de wereld, over het podium te mo-
gen lopen, wetende dat Mimma en 
Babbo helemaal buiten zichzelf van 
fierheid naar ons op zaten te kijken, 
is met geen woorden te beschrijven. 

Paul Lammers: Ook hier telkens 
opnieuw zoveel moois en per bez-
ocht continent om te onthouden. De 
beste en recentere herinnering is ze-
ker die, hoewel niet langer als actief 
lid maar als senator,  aan het wereld-
congres in Wenen in 2005. Tot op 
vandaag de beste organisatorische 
ervaring met tal van exclusieve mo-
menten samen beleefd met mijn 
echtgenote Luisella.

Tweede prachtig wereldcongres 
was dat van Quebec waar Luisella 
en ik ons konden bekommeren om 
de kleinkinderen en Sarah als voor-
zitter van JCI Belgium ons landje 
mocht vertegenwoordigen. Trotse 
mama en papa! 

Aan welk EMT heeft u de 
mooiste herinneringen? 
Waarom?

Sarah Lammers: Alle EMT’s zijn 
bijzonder, en ik kan, met de hand 
op het hart, zeggen dat iedere EMT 
die ik heb meegemaakt absoluut 
fantastisch was… In vele gevallen 
een uitzonderlijke kans om nieuwe 
steden, nieuwe culturen en landen 
te ontdekken waar je anders miss-
chien nooit heen zou zijn gegaan. 

Maar als ik er echt eentje moet 
kiezen ga ik weer in herhaling vallen 
en om bovenvernoemde reden het 
EMT van 2006 in Hasselt als topper 
verkiezen. 

Aan wat voor congres 
zou elk JCI-lid wel eens 
deelgenomen moeten hebben 
en waarom?

Sarah Lammers: Hmmm, zeer 
moeilijke vraag… Ik vermoed dat 
iedereen dit voor zichzelf zou moet-
en uitmaken.  Het is ook zeer afhan-
kelijk van wat je juist zoekt.   
Sowieso zijn alle vormen van Confer-

enties, Congressen, Conventies of 
andere “internationale” aangelegen-
heden telkens een uitgelezen kans 
om andere mensen te leren kennen, 
andere gebruiken en culturen te ont-
dekken en dit alles onder éénzelfde 
gemeenschappelijke noemer die 
alle JCI-leden wereldwijd verbindt.

Paul Lammers: Minstens een Eu-
ropees Conferentie, maar de ervar-
ing op het vlak van werkelijk interna-
tionale en multiculturele contacten, 
ontdekking en netwerking die JCI 
aanbiedt op het jaarlijks wereldcon-
gres blijft inspireren en is uniek en 
niet te missen!  

Hoe zou u JCI in één zin 
omschrijven? 

Sarah Lammers: JCI is dé organisa-
tie die jonge mensen helpt de juiste 
vaardigheden te ontwikkelen om in 
het dagdagelijkse leven weloverwo-
gen beslissingen te nemen en im-
pactvolle actie te ondernemen. 

Paul Lammers: Uniek in de aange-
boden individuele groeimogelijk-
heden, in de waarden die je tot 
je levensfilosofie maakt en in de 
uiteindelijke rol en bijdrage die je 
kan betekenen in onze maatschap-
pij met aandacht voor haar voort-
durend evoluerende samenleving 
en strevend naar een vredevollere, 
betere, wereld. 
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Wat zou u de JCI-leden van 
nu aanraden om te doen?

Sarah Lammers: Ik zou iedereen 
aanraden om alle kansen te grijpen 
die voorhanden liggen binnen JCI.  
Ga de uitdagingen zonder vrees 
aan, leer uit eventuele fouten en 
draag je pin met fierheid. 

Paul Lammers: Voortdurend actu-
aliseren en actie nemen met project-
en die er echt toe doen en waarvan 
het uiteindelijk resultaat zorgt voor 
een positieve bijdrage tot en pro-
gressie in het oplossen van actuele 
uitdagingen.

Ook het door de lokale voorzitters 
en bestuursleden aan de leden aan 
te reiken platform van JCI (Inter-
nationaal: JCI.cc) dat met tal van 
nieuwe initiatieven en samenwerk-
ingsakkoorden zoveel nieuwe mo-
gelijkheden te bieden heeft op het 
vlak van vorming, project manage-
ment, business angels enz..  

Waar zou de huidige 
generatie meer aandacht aan 
moeten besteden? 

Sarah Lammers: Ik ben ervan over-
tuigd dat iedere generatie telkens 
naar beste vermogen en in de tijds-
geest van het moment ageert.  Ik zal 
dus zeker niet de persoon zijn die 
zegt “in mijn tijd was het beter of 
anders…” 

Wat ik wel zou willen meegeven 
is om zeker de mooie tradities en 
waarden van globaal begrip en re-
spect dat JCI al van aan het ont-
staan ervan met zich meedraagt niet 
uit het oog te verliezen. 

Paul Lammers: Denk als je wat 
meer aandacht schenkt aan de 
“Sustainable Development Goals” 
van de United Nations en deze 
vertaald naar lokale noden je vol-
doende inspiratie vind om je zowel 
als individu als met de organisatie 
waar je je actief inzet een meer dan 
betekenisvolle rol te spelen. Zo is 
ook het RISE-initiatief een bron van 
inspiratie om initiatief te nemen en 
niet bij de pakken te blijven zitten in 
deze toch wel voor ons allen uitd-
agende tijden.  
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JCI Vlaanderen streeft een actieve samenwerking na met haar externe 
partners die verdergaat dan enkel het ontvangen van logistieke of fi -
nanciële ondersteuning. Onze partners maken deel uit van onze inherente 
werking en worden als pragmatische partijen betrokken bij ons aanbod 
naar leden in raad en daad.

Ook interesse in een win-winsamenwerking met onze organi-
satie en leden over heel Vlaanderen? Neem dan contact op via 
partnerships@jcivlaanderen.be. 
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